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Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELAOA
W związku z kończącym się procesem rewitalizacji dla obszarów 1-8 i Księżego 

Młyna proszę o informację:
- ile budynków mieszkalnych zostało w jej wyniku wyremontowanych,
- ile lokali mieszkalnych zostało oddanych do użytkowania i jakie były rodzaje 

tych lokali (komunalne, socjalne, chronione itp).
Proszę też o informację ile mieszkań zostało już zasiedlonych (jeśli to ułatwi 

odpowiedź, z uwzględnieniem zasiedleń planowanych w grudniu).
Proszę o informację ile budynków mieszkalnych i lokali w ramach rewitalizacji 

obszarowej zostanie oddanych do użytkowania jeszcze do końca 2023 r. (lub później)
Proszę o wyjaśnienie przyczyn ewentualnego utrzymywania pustych lokali bez 

zasiedlenia.
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